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ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Komisie školstva a kultúry  

Mestského zastupiteľstva v Komárne zo dňa 26. marca 2024 
 
Prítomní: 
- členovia: Mgr. Szénássy Tímea, Mgr. Kopják Angelika, Mgr. Szabó Csilla, Ing. Vetter Ján, Ing. 

Fabóová Mária,  
- ospravedlnene sa  nezúčastnil  zasadnutia: Grassl Ferdinand, PaedDr. Héder Ágnes, Mgr. 

Laboda Róbert, Vörös Mária 
- neospravedlnene sa nezúčastnil zasadnutia:  
- vedúci OŠKaŠ MsÚ: Mgr. Bajkai János 
- zapisovateľ: Mgr. Himpán Gabriel 
- hosť: PhDr. Ingrid Szabó - prednostka MsÚ, PaedDr. Kováč Klaudia – riaditeľka ZŠ s VJM 

Eötvösa, PaedDr. Zuzana Langschadlová – riaditeľka ZŠ J.A. Komenského, Ing. Mgr. 
Zoltán Finta – riaditeľ ZŠ M.Jókaiho, PaedDr. Mária Pálinkáš – riaditeľka ZŠ s VJM 
práce, Mgr. Stanislav Jiríček – riaditeľ ZŠ rozmarínová 

 
Program:   A/ Otvorenie 

B/ Žiadosti a návrhy na úseku školstva  
C/ Žiadosti a návrhy na úseku kultúry 
D/ Rôzne 
D/ Záver 

 
 
A/ OTVORENIE 
 

Mgr. Szénássy Tímea, predsedníčka komisie privítala Ing. Fabóovú Máriu, novú členku 
komisie ako aj všetkých členov komisie a ostatných prítomných. Konštatovala, že je prítomná 
nadpolovičná väčšina členov komisie, a komisia je uznášania schopná.  

Predsedníčka konštatovala, že je prítomná prednostka MsÚ k predkladaniu materiálu 
TE-565/2024 „Návrh na schválenie Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja 
Strategicko - plánovacieho regiónu Komárno do roku 2030“ preto navrhla prejednať uvedený 
materiál ako prvý. Predsedníčka komisie dala hlasovať o schválení poradia programových 
bodov. 

Komisia jednoznačne odsúhlasila poradie. Pomer hlasovania: 5 : 0 : 0 
  

 
 
 
B/ ŽIADOSTI A NÁVRHY NA ÚSEKU ŠKOLSTVA 
 
TE-549/2024 
Hodnotenie výsledku hospodárenia škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej 
pôsobnosti mesta Komárno za rok 2023 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že materiál obsahuje hospodárenie 
škôl a školských zariadení za rok 2023, účtovnú uzávierku, ako aj rozpis neuhradených 
záväzkov k 31.12.2023. Ďalej uviedol, že rozpočtové hospodárenie škôl a školských zariadení 
za rok 2023 bol vyrovnaný, niektoré subjekty vykázali záväzky, avšak tie sú s januárovou 
splatnosťou, ktoré boli presunuté do roku 2024 a už boli uhradené. Konštatoval, že 
hospodárenie škôl a školských zariadení za rok 2023 bol v poriadku. 
Mgr. Szénássy Tímea, predsedníčka komisie konštatovala, že materiál obsahuje sedem 
návrhov na uznesení, za každú právnu subjektivitu zvlášť. Navrhla, aby komisia hlasovala 
o všetkých predložených návrhov spoločne. 



 
Komisia odporúčala schváliť návrh na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 5 : 0 : 0 
 
 
 
TE-555/2024 
Žiadosť ZŠ pohraničnej o zmenu rozpočtu školskej jedálne v roku 2024 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že základná škola žiada 
o preklasifikovanie režijných výdavkov školskej jedálne v roku 2024 s kódom zdroja 72f 
z bežných výdavkov na kapitálové výdavky vo výške 2.220 eur na nákup transparentného 
vyhrievaného vozíka pre potreby školskej jedálne. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 5 : 0 : 0 
 
 
 
 
 
 
C/ ŽIADOSTI A NÁVRHY NA ÚSEKU KULTÚRY 
 
TE-566/2024 
Návrh na udelenie ceny mesta Komárno - Pro Urbe 
 
Mgr. Szénássy Tímea, predsedníčka komisie predkladala materiál. Uviedla, že do stanoveného 
termínu boli predložené štyri návrhy nasledovne: 

1. Poslanec MsZ v Komárne Imre Andruskó pre RNDr. Árpáda Holczeiho, 
2. Poslanci MsZ v Komárne Mgr. Ondrej Gajdáč, JUDr. Tamás Varga, Mgr. Patrik Ruman, 

Mgr. art. Róbert Lakato – riaditeľ MsKS B. Egressyho, Jozef Černek – predseda MO 
Matice slovenskej pre Ľudovíta Gallovicha, 

3. Poslanci MsZ v Komárne Zsolt Feszty a Péter Korpás pre Ing. Józsefa Eszenyiho, 
4. Poslanec MsZ v Komárne Imre Andruskó pre Gáspára Alapyho – in memoriam. 

Ďalej uviedol, že cena Pro Urbe sa môže udeliť ročne najviac dvom laureátom (žijúcim osobám) 
a jednej osobe – in memoriam. 
 
Komisia odporúčala prejednať materiál na zasadnutí Rady pri MZ a MZ. 
Pomer hlasovania: 4 : 0 : 1 
 
 
 
TE-567/2024 
Návrh na udelenie Ceny Mesta Hviezda Komárna 
 
Mgr. Szénássy Tímea, predsedníčka komisie predkladala materiál. Uviedla, že do stanoveného 
termínu Tamás Gál, riaditeľ Jókaiho divadla v Komárne – Komáromi Jókai Színház predložil 
návrh na udelenie Ceny Mesta Hviezda Komárna – Komárom csillaga pre Évu Bandor. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na udelenie Ceny Mesta Hviezda Komárna – Komárom 
csillaga pre Évu Bandor. 
Pomer hlasovania: 5 : 0 : 0 



 
 
 
TE-568/2024 
Návrh na udelenie čestného občianstva mesta Komárno 
 
Mgr. Szénássy Tímea, predsedníčka komisie predkladala materiál. Uviedla, že návrh na 
udelenie čestného občianstva mesta Komárno predložili poslanci Mgr. Gabriela Filkóová, Mgr. 
Ondrej Gajdáč, Mgr. Patrik Ruman a Ing. Marián Molnár pre Mgr. Miroslava Jašku, MPH. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na udelenie čestného občianstva mesta Komárno pre Mgr. 
Miroslava Jašku, MPH. 
Pomer hlasovania: 4 : 0 : 1 
 
 
 
TE-569/2024 
Návrh VZN Mesta Komárno o určení názvu ulice v Meste Komárno 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že Spoločnosť Central Office s.r.o. 
investor výstavby obytného súboru „VIVA PARK“ žiada o určenie názvu ulice na p.č. 8776/1 v 
k.ú. Komárna pri „VIVA PARK“. Ďalej uviedol, že žiadateľ navrhuje názov „ULICA VIVA UTCA“ 
resp. „NÁMESTIE VIVA TÉR“. Konštatoval, že v zmysle zákona o obecnom zriadení obec 
určuje a mení nariadením názvy ulíc a iných verejných priestranstiev, z toho dôvodu MsÚ 
v Komárne navrhuje prijatie VZN mesta o určení názvu novovzniknutej ulice v meste Komárno. 
Ďalej konštatoval, že MsÚ navrhuje schváliť názov „VIVA PARK“. 
 
Komisia súhlasí s návrhom MsÚ a odporúča schváliť názov „VIVA PARK“. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 5 : 0 : 0 
 
 
 
 
 
D/ RÔZNE 
 
TE-550/2024 
Rozpočtové opatrenia podpísané primátorom mesta Komárno v roku 2024 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že ide o účelovo určené finančné 
prostriedky v roku 2024, ktorých na základe uznesenia MZ môže podpísať primátor mesta 
a úrad predkladá v pravidelných intervaloch na zasadnutie MZ. Ďalej uviedol, že materiál 
obsahuje rozpočtové opatrenia za obdobie január až marec 2024. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 5 : 0 : 0 
 
 
 
 
 



TE-565/2024 
Návrh na schválenie Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja Strategicko 
- plánovacieho regiónu Komárno do roku 2030 
 
PhDr. Ingrid Szabó, prednostka MsÚ predkladala materiál. Uviedla, že Program hospodárskeho 
rozvoja a sociálneho rozvoja (PHRSR) Strategického plánovacieho regiónu Komárno (SPR 
Komárno) je vypracovaný podľa zákona, ako  spoločný strategický rozvojový dokument obcí 
združených v SPR Komárno. Členmi tohto združenia sú obce patriace do okresu Komárno. 
Ďalej uviedla, že dokument je vypracovaný v súlade s cieľmi a prioritami ustanovenými 
v Operačnom programe Slovensko, zohľadňuje ciele a priority ustanovené v PHRSR 
Nitrianskeho samosprávneho kraja, pričom rešpektuje záväzné časti územnoplánovacích 
dokumentácií združených obcí. Ďalej uviedla, že mesto už má PHSR iba za mesto, ale takým 
spôsobom mesto pomohlo pre menšie obce v okrese. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 5 : 0 : 0 
 
 
 
 
 
E/ ZÁVER 
 
Diskusia 

 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠKaŠ konštatoval, že o dva týždne bude zápis žiakov do ZŠ. 
PaedDr. Mária Pálinkáš, riaditeľka ZŠ s VJM práce konštatovala, že prezentačné videá 

jednotlivých ZŠ neboli odvysielané v Komárňanskej TV v dostatočnom časovom predstihu, 
a navrhla riešiť túto problematiku v budúcnosti. 

Predsedníčka komisie poďakovala prítomným za účasť v Komisii školstva a kultúry a 
vyhlásila zasadnutie za ukončené. 
 
Zapísal: Mgr. Himpán 
V Komárne dňa 26.03.2024 
 
 
 

Mgr. Szénássy Tímea 
 predsedníčka komisie 

 
 
 


